
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-17, § 18 

 

 Tid: 17 september 2009 kl 16.00 – 16.30 

   

 Plats: Stora Kollegiet, Stadshuset 

   

 Justerat: 28 september  2009 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande 

  

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Sören Swärd (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katarina Gratschew (M)  

Gulan Avci (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (M)  

Sebastian Carlsson (M) 

Anders Alvebäck (M)   

Per Hallberg (M)  

Claes Fleming (FP)     

Bo Holmberg (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)    

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, 

Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Thord 

Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 18 

Detaljplan för Stockholmsarenan och kv Arenan i stadsdelen Johanneshov. 

Remiss 

Dnr E2009-512-01310/01269 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 

 stadsbyggnadsnämnden som yttrande över rubricerade detaljplaneförslag för dels 

 Stockholmsarenan och dels tillbyggnader av befintliga kontor längs Arenavägen, 

 inbyggnad av Arenatorget och ombyggnad av Arenavägen. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 14 augusti 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (M), ledamoten Gulan Avci (FP) och vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (S) ställer sig bakom kontorets förslag (se 

 beslutet).  

 

2) Ledamoten Emilia Hagberg (MP) föreslår följande:  

 1 Delvis bifalla kontorets förslag. 

 2 Nämnden förordar att Stockholmsarenan byggs som överdäckning över  

  Nynäsvägen. 

 3 Som kompensation för Sandstuparken anläggs en ekodukt över Nynäsvägen 

 Samt därutöver anföra följande. 

 

 Om arenans placering förskjuts kan den överdäcka Nynäsvägen och kan ge ett 

 mervärde i form av minskat buller och minskad barriäreffekt av Nynäsvägen. En 

 ekodukt som kompensation för Sandstuparken skulle ge en viktig förstärkning av 

 både ekologiska värden och tillgänglighet. 

 

3) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (V) föreslår följande: 

 1 Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar delvis kontorets utlåtande till 

  stadsbyggnadsnämnden som yttrande över rubricerade detaljplaneförslag för 

  dels Stockholmsarenan och dels tillbyggnader av befintliga kontor längs  

  Arenavägen, inbyggnad av Arenatorget och ombyggnad av Arenavägen samt 

  därutöver anföra följande: 

 

 Vänsterpartiet anser att det är bra att arenan krympts i förhållande till de 

 ursprungliga planerna. Samtidigt är den till sin utformning stor och svulstig vilket 

 inte lämpar sig i en relativt tät stadsmiljö. Det fortsatta arbetet måste belysa 

 projektet ur ett större perspektiv där bättre hänsyn tas till omgivande 

 bostadsområden samt planerna på kommande stadsutveckling. Arkitekturen bör 

 eftersträva mer luftighet.  

  

 Vänsterpartiet vill även lyfta fram möjligheten att bättre utnyttja platsen genom att 

 däcka över Nynäsvägen. Genom en överdäckning kan ett centralt parkstråk  



  

 anläggas och utgöra en verklig grönkompensation, något som fattas i föreliggande 

 förslag. Parkstråket kan binda ihop området kring Globen med Skärmarbrink som 

 idag utgör två helt separat delar på grund av Nynäsvägens barriäreffekt. 

 Parkstråket kan även innehålla gång- och cykelvägar och fungera som en grön 

 entré till innerstaden från stadens södra delar. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.   

 

 

Reservation 

Ledamoten Emilia Hagberg (MP) med hänvisning till sitt förslag. 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (V) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (S) enligt följande: 

 

 Det är ett mycket glädjande att besluten kring stockholmsarenan nu effektueras.  

 Nu ska vi äntligen få till en ny arena. Besluten är också viktiga för den fortsatta 

 satsningen på Stockholm som idrotts- och evenemangsstad.  

 

 Vi som gärna ville ha en ny arena var lite oroliga efter majoritetens inledande 

 deklarationer att klubbarna själva skulle bygga och driva anläggningarna. Då 

 fanns det en uppenbar risk att det inte skulle bli någon ny arena 

.  

 Om staden ska kunna ro i land ett sådant här stort projekt, som en ny arena, måste 

 det helt enkelt till ett betydande offentligt åtagande. Vi är glada att majoriteten har 

 kommit till den insikten och att vi nu äntligen får en ny arena.  

 

 För staden är det fortsatt intressant att följa utvecklingen av arenabygget i Solna 

 och värdera om det sker större förändringar av det projektet. 

 

 I övrigt delar vi de synpunkter som idrottsförvaltningen anför kring att logistiken 

 för arenan byggs rätt från början.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


